Bishop of Singapore: Rt Revd Dr Titus Chung
Assistant Bishop: Rt Revd Low Jee King
Archdeacon of Singapore: Ven Daniel Wee Chun Chian



圣新达

ST HILDA'S CHURCH

Vicar: Revd Martin Jungnickel

Clergy: Revd Calvin Wee | Revd Tay Hong Ern

**Our Vision**: In Christ we serve the COMMUNITY as a beacon of FAITH, HOPE & LOVE.

Our Mission: To be a worshipping community that is grounded in God's Word, empowered by the

Holy Spirit for sanctification, ministry and missions and is growing in Christ

to reach out as a beacon of Faith, Hope & Love.

# **Worship & Ministry**

## **Services**

# **English**

Saturday E3: 2pm

SES: 5pm (Holy Communion)

Sunday

E1: 8am (Holy Communion) E2: 10.15am (Holy Communion)

### Hokkien

<u>Saturday (suspended till further notice)</u> 2pm (Holy Communion on 1<sup>st</sup> & 3<sup>rd</sup>)

### Mandarin

Sunday

10.30am (Holy Communion on 1st & 3rd)

\*\*\*\*\*

## **Children's Ministries**

Saturday at 5pm

Pre-school (Age 4-6) in Room 201 Primary 1 - 6 in Daniel Room

Sunday at 8am

Pre-school (Age 4-6) & Primary 1-3 in Room 202 Primary 4 to 6 in Room 210 Youth ministry - The Creed in Daniel Room

Sunday at 10.15am

Pre- school (Aged 4 - 6) in Room 201 Primary 1 to 3 – in Joshua Hall Primary 4 to 6 – in Daniel Room

\*\*\*\*\*

12<sup>th</sup> & 13<sup>th</sup> March 2022 2<sup>nd</sup> Sunday of Lent

## THE COLLECT

Lord God our Almighty, grant your people grace to withstand the temptations of the world, the flesh, and the devil, and with pure hearts and minds to follow you, the only God; through Jesus Christ our Lord. Amen.

Scripture Readings / Sermon Title:

OT/NT: 1 Peter 1: 3 - 9 Gospel: John 16: 16 - 24

"Overcoming – from Grief to Joy"

Address: 41 Ceylon Road Singapore 429630 Tel: (65) 63443463 Fax: (65) 63440851 email: church@sthildas.org.sg website: www.sthildas.org.sg

# **WORSHIP SERVICES**

## **Weekly Holy Communion Church Services**

- Saturday Evening Service (SES) at 5pm in the Church Sanctuary.
- Sunday (E1) at 8am in the Church Sanctuary.

Seats for these services are limited to 100pax all of whom must be \*vaccinated.

Sunday (E2) at 10.15am in the Bethel Hall.

Seats for this service is limited to 200pax all of whom must be \*vaccinated.

### E3 Service

Saturdays at 2pm in Bethel Hall.

Seats for this service is limited to 100pax all of whom must be \*vaccinated.

Booking for all the above services is required.

Please go to sthildas.org.sq or call the church office to make your booking.

\*An individual is considered vaccinated if he/ she has been: a) fully vaccinated, i.e. has received the appropriate regimen of World Health Organisation Emergency Use Listing (WHO EUL) vaccines including their respective duration post-vaccination for the vaccine to be fully effective, and had their vaccination records ingested in MOH's national IT systems; or b) recovered from COVID-19 within the last 180 days. Refer to https://www.moh.gov.sq/covid-19/pet for more details.

**Livestream Holy Communion Services** will be available on **Saturdays at 5pm** YouTube channel: bit.ly/shconline

**Online (Non Holy Communion) Services** is available on Sundays from 8am.

YouTube channel: bit.ly/shconline

The podcast (audio of the sermon only) will be available each Tuesday.

Podcast: https://sthildas.org.sg/glory-to-god/podcasts/

~~~~~~~

**Private Worship** – The church sanctuary is open for prayer and worship (without singing) during the week for up to 45mins.

You may book your time slot by calling the church office at 63443463.

### Schedule:

2

Tuesday to Saturday 9am and 10.30am (except Wednesday) Tuesday to Friday, 2.30pm and 4pm

## **PASTORAL CARE**

We want to care for you during this difficult time.

- Please let us know of any pastoral need that you may have
- Please call your church friends and encourage one another
- Please let us know if you know of anybody in need of pastoral care

~~~~~~~

### **FAMILY**

### 1. CHURCH STAFF MOVEMENT

Mr Steven Loh, our Facility Officer has resigned. His last day of service will be on 25<sup>th</sup> March 2022. Please join us in thanking him for his service during the three and half years that he has been with us.

#### 2. PRIVATE WORSHIP

We offer private worship sessions for all who are not fully vaccinated. Please contact the church office.

### 3. **CHURCH CAMP 3-5 JUNE 2022**

Mark your diaries!
More details to come.

# 4. F.I.S.H (Faithful Intercessors of St Hilda's)

Meeting at 9am every Tuesday to pray via Zoom. Please contact Tina at 97780818.

### 5. FIRE PLACE

(via Zoom every Tuesday, 10am to 11.45am) Study on the book of Ephesians. Facilitators: Mr John Teo and Mr Chan Mun Seng All are welcome. Please contact the

# 6. WOMEN'S PRAYER & PRAISE FELLOWSHIP

church office for the link.

Every Wednesday 7:30pm – 9:30pm via Zoom.

Please contact Lily John: 9278 2783 if you wish to join.

# 7. MEN'S FRIDAY PRAYER BREAKFAST

We are meeting via Zoom from 7:15 – 8:15am every Friday.
Join us if you like! Just contact
Ps Martin at: martin@sthildas.org.sg

### 8. OFFERTORY

The 4 different payments methods which you may contribute -

- Cash put in an envelope, set it aside and bring it to church
- + Cheque Write to "St Hilda's Church" and mail it to: 41 Ceylon Road S (429630)
- + Electronically
- i) St Hilda's Church DBS Account No.: 004-006227-2
- ii) via PayNow



 Using your bank's internet banking or mobile banking app.
 Enter UEN T08CC4076F at the PayNow transfer screen and verify St Hilda's Church as recipient before confirming the transfer.

## WIDER CHURCH FAMILY

### 9. ST PETER'S HALL LAY TRAINING

Doctrine of God the Son (1)' by St Peter's Hall Lay Training Course Duration: 5th April to 31st May 2022 (Tuesdays) Time: 7.30pm - 9.30pm via Zoom

To register, email lucillateoh.dts@gmail.com. A course fee of \$20 applies. Visit www.anglican.org.sg for more information.

### RECRUITMENT NOTICES

### ❖ St Hilda's Church

has a vacancy for a Facility Officer Please contact the Vicar for more information.

### ❖ St Hilda's Kindergarten

has vacancies for the following positions:

### 1 Chinese Preschool Teacher

Minimum Requirements:

 Degree / Diploma in Early Childhood Teaching DPT (L1/L2)

Email applications to: daphnegoh@shkindy.edu.sg

## 1 Full-time Cleaner

Please call Daphne Goh at 63443119

More opportunities are available:

https://www.anglican.org.sg/page/recruitment for details.

<b>MEMORY</b>	VERSE	(March)
MEMORI	VERSE	(IVIALCII)

"Do not \_\_\_\_\_\_ to the pattern of this \_\_\_\_\_ but be \_\_\_\_\_ by the renewing of your mind. Then you will be able to test and approve what God's will is—his good, pleasing and perfect will."

*Romans 12: 2 (NIV)* 

### PRAYER BULLETIN THIS WEEK

### Church

- Pray for a continual outpouring of God's wisdom upon Bp Titus Chung as he leads the Diocese of Singapore.
- Pray for God's fresh anointing upon our deaneries as they shepherd their flocks during this difficult season.
- Pray for God's protection and strength upon our mission partners who may be facing persecution in these uncertain times.

### The World / Singapore

- Pray that God, in all His sovereignty, would bring an end to the invasion in Ukraine. May the restoration of peace, security and stability return to Ukraine very soon. Pray that believers would draw closer to God and carry a message of God's love and hope to all in Ukraine. Pray for comfort and peace upon those who are fearful or separated from their families, and especially the vulnerable. Pray for God's wisdom and discernment to be upon the world leaders concerning their decisions over the situation that they will consider the common good. Pray that God works in the hearts of the neighbouring nations in welcoming Ukrainian refugees.
- Pray for God's protection over Israel against the conflicts in the Middle East.
- Pray for our President, Prime Minister, and his cabinet as they lead the nation into a post-pandemic world. May God grant them wisdom in making the right decisions for the good of our country.
- Pray for protection, strength and peace for our healthcare workers who are working selflessly on the frontline during this pandemic.

#### St Hilda's Church

- We thank God for His protection over our Vicar and Jo Anne and restoring them to good health. Continue to pray for God's anointing and wisdom for Vicar, Rev Calvin, Rev Tay together with the PCC and the laity as they lead the church is these difficult times with the limitations of Covid-19. May all who serve be filled with the joy of the Lord as they serve God tirelessly.
- Pray that we will be a God-fearing community, devoted to God and indeed be a beacon of faith, hope and love to those whom God places in our lives.
- Pray for God's healing touch & comfort for those who have been afflicted with the Covid and those who need God's healing in body, mind and spirit.

# 福建堂早祷线上崇拜(大斋节期)

3月12日 (六)下午2点 ZOOM MEETING ID: 831 6759 1060 PASSCODE: 412249

宣召	公祷书第1页 第2段	吴燕丽姐妹	<b>线上</b> 1.会静
认罪	第1页 第3-5段	吴燕丽姐妹	2.邀金
解罪	第2页 第6段	郑鸿恩牧师	4.专小
敬赞		张宝珠姐妹	Ť
读经	约翰福音2:1-11	何爱霞姐妹 吴丽珍姐妹	
证道	当用尽时	杜淑兰传道	讲员 题目
奉献		张宝珠姐妹	经文
祝福		郑鸿恩牧师	
报告	欢迎新朋友	杜淑兰传道	主礼
散会		张宝珠姐妹	主领
分组	祷告小小组	郑鸿恩牧师	· 读 经

# 线上崇拜注意事项

- 1.会前预备心
- 2.邀全家一同参与聚会
- 3.穿戴整齐
- 4.专心听道,写笔记
- 5.避免同时间处理私事

# 福建堂下周值勤 3月19日(圣餐崇拜)

## 讲 陈德泉牧师 品

# 耶稣是羊的门

经 诗篇 4:7-8 文 (福音书-传道) 约翰福音10:1-10

爱桃

炎成

文星/燕丽

# 大斋第二主日

全能的主上帝,赐给祢的子民恩典, 得以抵挡世俗邪恶的试探,好使我们有清洁的心思跟随祢, 这都是靠着我主耶稣基督求的。阿们。

# 2022年圣希达中文部周报

余彩娟姐妹

陈秀燕姐妹

郑鸿恩牧师

刘莱金姐妹

# 呼应改进自己 爱神 爱人 传福音

藉着 主的话和主的灵 异象 大诫命和大使命

# 华语堂早祷崇拜 (大斋节期) 3月13日 (主日) 上午10点30分

宣召 公祷书第 1 页第 2 段 尤木钦弟兄 认罪 公祷书第 1 页第 3-5 段 尤木钦弟兄 解罪 公祷书第 2 页第 6 段 郑鸿恩牧师 祝文 **大斋第二主日** 尤木钦弟兄

读经 **马太福音 6:25-34** 陈骏年弟兄

# 不要忧虑 , 可能吗 ?

代祷

证道

报告

散会

 信经
 使徒信经
 尤木钦弟兄

 奉献
 总谢文
 刘莱金姐妹

 祝福
 郑鸿恩牧师

 感恩
 见证分享
 苏秋萍师母

欢迎新朋友

# 华语堂 下周值勤 3月20日 (圣餐崇拜)

讲 郑鸿恩牧师 员

题 天国谁最大 目

经 箴18:12;22:4 文 (福音书-牧师) 太18:1-4

主 春景

代 (圣餐)

读 禹攸

防 治宏/崇雯

招 怡霖/晋凌/ 待 志强/淑贞

本堂使用圣经版本《和合本修订版》

# 家事报告 (依时间轴排序)

本周主日服事人员

主礼/襄理

防度

汶樟/丽莹

招待

咏宣/家恒/庭绿

# 1.MCC/领袖组长牧养会议

日期:3**月13日(主日)3pm MCC**;

4pm 领袖组长会议(幸福小组训练)

请委员及小组长们预留时间,准时出席!

# 2. 福建堂线上祷告会

日期:3月18日(五)8pm

请福建堂服事同工们都预留时间出席。

# 3. "跟随主"大斎系列培灵会

(由座堂华语堂与教区华文部联合举办

日期: 3月18日-4月8日(五)7.30pm

讲员:黄遨游法政牧师(教区华文部主席)

主题:1. 福音的主;2.属天的国;

3.差一点跟从的;4.凡跟从的

形式:实体线上同步进行

1)参加实体聚会者,需完成疫苗接种

请使用报名链接: https://form.jotform.com/220428665975467, 或

扫描QR Code报名

(备注:报名链接将从3月8日星期二上午9时起,

开放预约登记)

2)线上聚会链接:

华文部: chinese.anglican.org.sg

座堂:www.sacm.sg

## 4. 圣周崇拜预告

▶ 受难节崇拜,日期:4月15日(五)10.30AM 圣殿

▶ 福建堂线上崇拜,日期:4月16日(六)2PM

▶ 复活节洗礼崇拜,日期:4月17日(主日)10.30AM 圣殿

❖ 洗礼报名开放中!目前已经有2位报名,请欲洗礼的慕道友们向 办公室报名,我们将为您安排洗礼课程。 报名截止日期:3月20日(下周主日)

# 5. 情绪创伤的修复(家庭事工系列证书课程)

日期:4月4-5、11-12日(一-二)8-9:30pm

课程费用: \$68 (包含1张线上D6家庭事工大会门票)

报名截止日期: 3月28日(一)

木钦

欢迎参加此线上课程,请向办公室同工报名。

## 课程简介

你曾否经历过心痛的时刻?甚至听到自己心碎的声音?纵然时光流逝你也尝试抚平,抑或故作平静但无奈创伤的烙印已在,让你无法释怀!袁老师将为你揭秘心碎的根源,带你从真理出发,了解创伤的情绪,认识灵魂体的修复以主耶稣的爱为立足点,回到医治的重心,盼望你的生命再次被更新!

## 6.教会家庭营

日期:6月3-5日(五-日)星期五傍晚开始

营会讲员:萧秀燕牧师/博士

地点待定(可能在国内的酒店或在教堂)主题将在4月公布,更多详情,敬请期待。

请大家预留日期 , 一同来参与吧!

# 三月份祷读经文

提示: 先默想经文内容, 后按感动诚心慢慢祷告。

# <u> 哥林多前书[13:4-5</u>

爱是恒久忍耐;又有恩慈;爱是不嫉妒; 爱是不自夸,不张狂,不做害羞的事, 不求自己的益处,不轻易发怒

# 堂会资讯简介

圣公会新加坡教区主教:章剑文主教

圣公会圣希达教堂牧正: Revd Martin Jungnickel 圣希达中文部教牧同工: 郑鸿恩牧师/ 杜淑兰传道

教堂网址: <a href="https://sthildas.org.sg">https://sthildas.org.sg</a> 教堂地址: 41 Ceylon Rd S (429630)

教堂电话: 6344 3463

中文部YOUTUBE链接: https://bit.ly/2LfYUy4

# 细胞小组/门训课程/儿童主日学

星期 组别(组长/副组长)@时间

周一 门训课程B班(晋凌)@8PM

**周二** 甘榜安南小组(永铃/美莲)@ 7.30PM

**周三** 教会小组 (秀卿/爱霞)@2PM;基督恩典分享班 (永铃/木钦/彩娟)@8.30PM

周四 友诺士小组 (松和/崇雯)@8PM

**周五** 加东小组(耀辉/炎成)@8PM; 青成年小组(翊希/庭绿)@8PM

**周六** 儿童主日学 (秀燕/咏宣)@ 10.30AM

主日 门训课程A班(淑兰传道)@4PM;后港小组(莱金/碧兰)@8PM

温馨提醒:疫情期间每个小组聚会时间不固定,请在参与前向组长确认。

# 防疫须知(根据MCCY的规定,因爱防疫,人人有责。)

目前为"过渡阶段 Transition Phase" 因疫情缘由,

- ➤ 福建堂自2021年10月2日(六)2pm开始,改为线上聚会;
- ▶ 华文堂自2021年9月19日(主日)10.30am开始,聚会人数上限为100人,且须有效接种疫苗者才能参与实体聚会。
- ➤ 主日崇拜直播链接: https://bit.ly/2LfYUy4
- > 参与实体崇拜注意事项:
  - 1. 预先报名——参与实体崇拜者必须报名,办公室同工会<u>在周二上午在Whatsapp教会群组</u>发出报名接龙表。採先到先得制,直到满额。
  - **2.Safe Entry 防疫站**——防疫站在靠近圣殿后方停车场。请先在手机下载"合力追踪"(Trace Together)或携带便携器(Token)。

# 奉献方式

# (请注明Mandarin)

- 1. 现金——将款项放入信封,等到回来教会时投入奉献箱。
- 2. 支票——抬头写上**St Hilda's Church** 并邮寄到教会地址 41 Ceylon Road S(429630)
- 3. 电子转账——

1)圣希达堂账户号码:004-006227-2,银行:DBS

2)Pay Now UEN号码: T08CC4076F

3)扫描Pay Now QR码

